
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 47. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 sierpnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Proszę o informacje dotyczące realizacji modernizacji i budowy nowych dworców kolejowych w Polsce. 

Taki program został przyjęty. Jest on realizowany przez jedną ze spółek z Grupy PKP. 

Chciałbym również dowiedzieć się, już precyzyjnie, na jakim etapie są prace związane z budową nowych 

dworców w Koszalinie i w Słupsku. Jakie kwoty są przewidziane na ten cel? Na jakim etapie są prace prze-

targowe? Czy wybrano już nowego wykonawcę? Jeżeli nie, to kiedy zostaną ogłoszone przetargi? Kiedy pra-

ce zostaną przeprowadzone? 

Stanisław Gawłowski 
 


